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Pan Dyrektor z redaktorkami

Postanowiłyśmy, że
pierwszy wywiad
przeprowadzimy z
dyrektorem naszej szkoły
Panem Jarosławem 
Przybyłem. Byłyśmy
ciekawe, co powie na
temat naszej gazetki,
swojego hobby i pracy.
Pan dyrektor zgodził się
na wywiad i nagranie
rozmowy.

- Słyszał pan o pomyśle
powstania w naszej
szkole gazetki
„Dzwonek”?
-Tak, słyszałem.
Znakomity pomysł. Myślę,
że ta gazetka pozwoli
Wam zdobyć umiejętności
dziennikarskie i będziemy
mogli współpracować.
Wasze wszystkie
dokonania będą mogły
być uwiecznione i może
nawet

będą wydrukowane.
Gratuluję pomysłu Pani
Krenz, a Wam, że się
zaangażowałyście w
pracę przy gazecie.

- Dziękujemy. Będzie 
w niej poruszona bardzo
różnorodna tematyka.
Myślimy również o kąciku
filmowym. Czy lubi Pan
oglądać filmy? Jeśli tak, to
jakie?
- Uwielbiam oglądać filmy
fantastyczne, komediowe
i horrory.
- Ciekawe, nawet bardzo.
Chciałybyśmy dowiedzieć
się, jak Pan się uczył 
w wieku szkolnym?
- Bardzo dobrze. Ostatnio
nawet znalazłem swój
dzienniczek z ósmej klasy
i... mogę się pochwalić,
 że kiedyś byłem dobrym,
nawet bardzo dobrym
uczniem.
- Gratulujemy!

- Dziękuję.
- A kim chciał Pan zostać
w przyszłości?
- Jak byłem w szkole
podstawowej, to nie
zastanawiałem się, kim
chciałbym zostać. Jednak
po liceum podjąłem
decyzję, że skończę
Akademię Wychowania
Fizycznego i będę
trenerem, ale zostałem
nauczycielem.
- Ile lat pan jest
pedagogiem?
- Pracę w szkole
rozpocząłem w roku 2001,
czyli to jest piętnasty rok
mojej pracy.
- Czy pamięta pan swoich
pierwszych uczniów?
-Tak, pamiętam.
Pracowałem w liceum 
w Kłodzku i w Szkole 
Górniczej w Nowej
Rudzie, to były technika,

pracowałem tam z 15 -16
latkami i starszymi. To nie
były małe dzieciaczki.
- Czy lubi pan swoją pracę
i co jest w niej dla Pana
wyzwaniem?
- Pracę bardzo lubię, jest
wyzwaniem. Chcę, żeby
dzieci i nauczyciele czuli
się w szkole dobrze i aby
uczniowie po zakończeniu
szkoły mogli realizować
wszystko, co zaplanowali.
Chciałbym, żeby mieli
taką wiedzę i
umiejętności, by w
przyszłości im się lepiej
żyło.
- Czy lubi pan naszą
miejscowość i jakie
ciekawe miejsca mógłby
Pan polecić naszym
czytelnikom?
- Naszą Nową Rudę
uwielbiam, mimo że
czasami jest trochę
zanieczyszczona i wydaje

się nieatrakcyjna, ale tak
naprawdę mieszkamy w
najpiękniejszym zakątku
Polski. Mamy blisko
zalewy w Radkowie 
i Ściborzu. Możemy
chodzić po górach,
pływać na żaglówkach,
jeździć na nartach, mamy
wspaniałą halę sportową,
basen 
i wieżę wspinaczkową.
Jest tutaj wszystko to, 
o czym dzieci z innych
miejscowości mogą
pomarzyć. Sadzę, że dla
was jest to idealne
miejsce do mieszkania.
Są dobre szkoły.
Edukacja jest na bardzo
wysokim poziomie. Macie
ogromne szczęście, że
mieszkacie w Nowej
Rudzie.

Ciąg dalszy wywiadu na str. 2.

"Kibicuję Wam i możecie liczyć na wsparcie ze strony dyrekcji."

                  Wywiad z panem dyrektorem Jarosławem Przybyłem

Uczniom, nauczycielom i pracownikom szkoły z okazji
Świąt Wielkanocnych kolorowych pisanek, pachnącego
mazurka i mokrego dyngusa życzy REDAKCJA.
Numer przygotowały: Nicoll Berdyn, Maja Dobrowolska, 
Julia Legieć, Amelia Nikodem, Natalia Przybył, 
Ania Klimek, Maja Bilarczyk, pani Sylwia Krenz

.

Maja Dobrowolska

.
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c.d. wywiadu
- Spędza Pan czas
aktywnie?
- Tak.
- Na pewno ma Pan
swoje hobby?
- Hobby? Tak jak
powiedziałem sport,
poza tym motoryzacja,
literatura historyczna
(czasy II wojny
światowej, stalinizm,
historia Związku
Radzieckiego i III
Rzeszy). 
- Ciekawe! Co należy
do obowiązków
dyrektora?
- Dbanie o całą szkołę,
tak, żeby dobrze
funkcjonowała 
i wszyscy czuli się
dobrze, bezpiecznie.
Oprócz tego głównym

zadaniem jest rozwój
szkoły, 
aby nadążała formą
pracy za
zmieniającym się
ciągle światem. Jeżeli
są jakieś
zmiany w naszym
otoczeniu, szkoła
natychmiast musi się
przystosować 
i wykształcić 
w uczniach takie
cechy 
i umiejętności, które
pozwolą Wam być w
przyszłości tym, kim
sobie wymarzycie.
- Chcemy
podziękować za
poświęcony czas.
Mamy nadzieję, że
Pan również będzie
śledził rozwój

naszej gazetki, a my
obiecujemy, 
że pierwsze wydanie 
z wywiadem Pana
Dyrektora będzie 
na pierwszej stronie.
- Bardzo dziękuję 
za wywiad. Jestem
niezmiernie
zaszczycony, 
że jestem pierwszą
osobą, 
z którą robicie wywiad.
Kibicuję Wam i
możecie liczyć na
wsparcie ze strony
dyrekcji.

- DZIĘKUJEMY!

Rozmawiały: 
Amelka Nikodem,
Natalia Przybył,
Maja Dobrowolska

        DZIEŃ PATRONA SZKOŁY
           Tadeusza Kościuszki

W lutym
obchodziliśmy dzień
patrona naszej szkoły
Tadeusza Kościuszki.
Dzieci 
z klas I i II
przygotowały
wspaniałe
przedstawienie.
Poznaliśmy dzięki
temu życiorys
Tadeusza Kościuszki.
Uczniowie recytowali
wierszyki 

i śpiewali piosenki. 
Wykonane zostały
także gazetki. Odbył
się również konkurs 
na projekt znaczka
poświęconego
Tadeuszowi
Kościuszce.
Najciekawsze prace
wykonali: Darek
Redlicki z VId, Kacper
Skarżyński z IIc,
Marcin Muła z IIc 
i Klaudia Sójka z IVb.

Jesteśmy dumni, że
patronem naszej
szkoły jest tak wielki 
i zasłużony dla
ojczyzny Polak.

Nicoll Berdyn
                                                 
                          

Przedstawienie o Tadeuszu Kościuszce

.

I miejsce
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KRYTYCZNYM OKIEM
AMELKI ;)

Obejrzałam ostatnio film pt."Harry Potter". Bardzo mnie zaciekawił. Jest to
opowieść o przygodach chłopca,który był Wybrańcem. Tylko on mógł
zniszczyć Lorda Voldemorta (wcielenie zła). Kolejne części to:
-  "Harry Potter i Kamień Filozoficzny"
-  "Harry Potter i Komnata Tajemnic"
-  "Harry Potter i Więzień Azkabanu"
-  "Harry Potter i Czara Ognia"
-  "Harry Potter i Zakon Feniksa"
-  "Harry Potter i Książę Półkrwi"
-  "Harry Potter i Insygnia Śmierci część pierwsza"
-  "Harry Potter i Insygnia Śmierci część druga"
 
Jeśli ktoś lubi filmy fantastyczno - przygodowe, to ten szczerze mu polecam.
Najbardziej podobała mi się część szósta, czyli "Harry Potter i Książę
Półkrwi". Nic więcej nie powiem, żeby nie zepsuć Wam dreszczyku emocji.
                                                                         Amelia Nikodem

    

CZEKOLADOWE OWSIANE
PISANKI

Ponieważ zbliżamy się do Świąt Wielkanocnych, czekoladowe owsiane
pisanki będą pyszną propozycją na tę okoliczność. Każde dziecko może
sprawić swojej mamie radość.

SKŁADNIKI:

·  150 g drobnych płatków owsianych
·  100 g czekolady mlecznej, rozpuszczonej
·  1/4 szklanki mleka
·  50 g masła
·  1 łyżka cukru
·  50 g czekolady do dekoracji
·  dowolne posypki

PRZYGOTOWANIE:

Płatki owsiane i cukier wsypujemy do miski, wlewamy rozpuszczone masło,
czekoladę i mleko. Masę wyrabiamy, aż wszystko dobrze się połączy.
Formujemy owalne jajeczka, lekko je spłaszczając. Odkładamy do lodówki,
by zastygły. Rozpuszczamy czekoladę, polewamy nią jajeczka i
dekorujemy. Ponownie wkładamy do lodówki, aż polewa zastygnie.
Smacznego! 
                                                                      Maja Bilarczyk

KĄCIK SMAKOSZA

. obmawiamy.pl



www.gazetawroclawska.plGazeta Wrocławska | Numer 1 03/2016 | Strona 4 

WWW.JUNIORMEDIA.PLDzwonek

SPORT

    
   Dziewczęta wicemistrzyniami
           powiatu kłodzkiego!

Wicemistrzostwo powiatu w czwórkach

17 lutego 2016 r. szóstoklasistki z naszej szkoły zostały wicemistrzyniami
powiatu w mini piłce siatkowej (kategoria czwórki). Z Kłodzka przywiozły
medale i puchar. 

Naszą szkołę reprezentowały: Karolina Śmietanka, Alicja Wiczkowska,
Paulina Cisek, Marysia Janas, Zuzanna Eisfeld, Justyna Lulińska,
Aleksandra Faron , Oliwia Konefał i Kinga Plewniak.                                        
                                                                                                                             
 
24 lutego 2016 r. również uczennice piątej klasy zajęły drugie miejsce
(kategoria trójki). Przywiozły do szkoły  puchar, dyplom i medale. 

Nasze siatkarki to: Julia Legieć, Maja Galas, Maja Dobrowolska, Natalia
Przybył, Zuzanna Sójka, Julia Gębczyk i Martyna Wiewióra. 
Gratulujemy!                                                               

Niestety, chłopcom nie udało się zdobyć medali. Może następnym razem
zajmą wysokie lokaty.                                                                    

                                                                                                 
                                                                                                   Julia Legieć .

Kolarstwo to jest to!

Budowa roweru

W naszej szkole obywają się treningi dla tych, którzy lubią kolarstwo.
Zawodnicy są podzieleni na grupy: dzieci, żak, młodzik, junior młodszy,
junior, orlik. Prezesem UKS Centrum Nowa Ruda jest pan Łukasz Różnicki.

Treningi grupy młodszej: 
poniedziałek: godz. 18.30 – 20.00, 
czwartek: 17.00 – 18.30, 
sobota (basen): 11.00 – 12.00. 

Trenerem jest pan Arkadiusz Sacha.

Treningi grupy starszej: 
poniedziałek: godz. 18.30 – 20.00, 
środa: 18.30 – 20.00, 
czwartek (siłownia): 17.00 – 18.00, 
sobota (basen): 12.00 – 13.00. 

Trenerem jest pan Jarosław Engler.

                                                                                                    Ania Klimek

Julia Legieć

wikipedia.org
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